

**8D7N**

# TAIWAN West Coast Alishan Classic Getaway

(Taipei, Taichung, Jiayi, Nantou, Taipei)

**TOUR CODE : TWN-AWB8-SIC**

Valid for travel from April 2024 to September 2024

**Seat-in-Coach Departure Date:  
2 TO GO / Every Saturday**

**2024 APR:** 06, 13, 20, 27  
**2024 MAY:** 04, 11, 18, 25  
**2024 JUN:** 01, 08, 15, 22, 29  
**2024 JULY:** 06, 13, 20, 27  
**2024 AUG:** 03, 10, 17, 24, 31  
**2024 SEP:** 07, 14, 21, 28

**TOUR HIGHLIGHTS****Taoyuan / Hsinchu**

- \*The Largest City God Temple Snack Street
- \*Dongmen Market Food Center

**Taipei**

- \*Shilin Official Residence
- \*Shifen Station
- \*Shifen Waterfall
- \*Jimmy Moon Bus Stop
- \*Raohe Night Market
- \*Ximending

**Taichung**

- \*Fengjia Night Market

**Chiayi**

- \*Alishan National Forest Recreation Area
- \*Chiayi Wenhua Night Market

**Nantou**

- \*Shude Mid-Levels Dream Factory
- \*Tai-Yi Leisure Farm

**Remarks:**

- Sequence of itinerary, meals and hotels is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.
- **Shopping:** Lingzhi specialty centre / Pearl culture centre / Aboriginal product center / Tienlu Gallery

**DAY 1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN**

(X)

Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, transfer to check in hotel. You can visit Night Market in Taoyuan by yourself.

**Hotel: Tao Garden Hotel or similar****DAY 2 TAOYUAN – TAICHUNG**

(B: Hotel / L: Oyster Vermicelli (one bowl per person) / D: X)

After breakfast, proceed to visit the largest **City God Temple Snack Street** in Hsinchu and **Dongmen Market Food Center**. Afterwards, head to Taichung. Tonight, **Fengjia Night Market**, Known as the most creative night market in Taiwan!

**Hotel: Champs Elysees Hotel or similar****DAY 3 TAICHUNG – CHIA YI**

(B: Hotel / L: Fenchihu Railway Bento / D: X)

After breakfast, proceed to Chiayi, **Alishan** - also known as Jiufen in Southern Taiwan- **Fenchihu Old Street**. Next **Alishan National Forest Recreation Area**, with its forest railways, Sacred Trees, sea of clouds, sunrise, and cherry blossoms, is the most famous and popular forest recreational area in Taiwan. It is a brilliant jadeite shinning on the Alishan Mountain Range. Continue to **Tea Ceremony Museum**. Tonight to **Wenhua Night Market**.

**Hotel: Maison De Chine Chiayi or similar****DAY 4 CHIAYI – NANTOU**

(B: Hotel / L: X / D: Tai-Yi Flower cuisine)

Visit Nantou **Shude Mid-Levels Dream Factory** is the world's largest tourist factory built with a cost of 2.5 billion NT\$. The spectacular Tree of Life walking trail has recently become a popular photo spot for Internet users - Wandao Cultural Center the 24-meter giant curved screen audio visual theater in the museum is the most popular. The splendid immersive interactive art floating digital projection between reality and reality use technology to reproduce the super-sensory audio-visual audio and video of 5000 years of South Island culture, allowing you to experience the five senses of vision, hearing, touch, knowledge and soul at once.

Tonight, **Tai-yi Ecological Leisure Farm** there is a guided tour of the ecological nursery in the park, there are also planned flower fields in this farm park. Enjoy the hot spring Bath in your room tonight.

**Hotel: Tai Yi Redmable Resort or similar****DAY 5 NANTOU – TAIPEI**

(B: Hotel / L: XiaoLongBao Cuisine / D: X)

Today visit **Pearl culture centre** and **Aboriginal product center**. Visit to **Chiang Kai-shek Memorial Hall – Liberty Square**. Next go to **Jimmy Moon Bus Stop** – you may take the photo of Taipei 101 from a distance. At night to **Raohe Night Market**, famous in dominated by gourmet snacks.

**Hotel: Riverview Taipei Hotel / Aloft Taipei Beitou / Orchard Park or similar****DAY 6 TAIPEI**

(B: Hotel / L: Mongolian Barbecue / D: X)

•After breakfast, proceed to the **Shilin Official Residence Garden**, the back garden of Taipei, where there are different themed flower exhibitions throughout the year. and **Tienlu Gallery** to understand the traditional handicraft of Chinese fengshui. Afterwards, head to the **Pineapple Cake Factory**. Next to **Shifen Station** (\*Sky lantern release at your own expense) and **Shifen Waterfall**. Then shopping spree at **Ximending**, the famous shopping street in Taipei.

**Hotel: Riverview Taipei Hotel / Aloft Taipei Beitou / Orchard Park or similar****DAY 7 TAIPEI – FREE DAY**

(B: Hotel / L: X / D: X)

Free at own shopping at Taipei. You may explore Taipei city on your own.

**Hotel: Riverview Taipei Hotel / Aloft Taipei Beitou / Orchard Park or similar****DAY 8 TAIPEI ✈️ SINGAPORE**

(B: Hotel)

Free for last minute shopping before transfer to airport for your flight back home.



# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD



A member of: NATAZ

www.nataz.com.sg

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8天7晚

# 台灣 “西岸 阿里山” 经典逍遥游

(台北, 台中, 嘉义, 南投, 台北)

团号: TWN-AWB8-SIC

此旅游行程适用于 2024 年 4 月至 2024 年 9 月

拼团出发日期 / 每逢星期六  
2人成行

2024 APR:	06, 13, 20, 27
2024 MAY:	04, 11, 18, 25
2024 JUN:	01, 08, 15, 22, 29
2024 JULY:	06, 13, 20, 27
2024 AUG:	03, 10, 17, 24, 31
2024 SEP:	07, 14, 21, 28

## 行程特色

**桃园 / 新竹**  
\*城隍廟-小吃街  
\*東門市場美食中心

**台北**  
\*士林官邸花園 \*十分车站  
\*幾米公車站 \*十分瀑布  
\*饒河夜市 \*西門町商圈

**台中**  
\*逢甲夜市

**嘉義**  
\*阿里山國家森林遊樂區  
\*嘉義文化路夜市

**南投**  
\*樹德半山夢工廠  
\*台一休闲农场

**备注:**  
• 行程景点及餐食及酒店安排如有变动將以當地旅行社最後安排為準, 恕不能預先提前告知。  
• 如果中文和英文行程有不符合之處, 請以中文行程為準。  
• **購物站:** 靈芝茶藝館/珍珠養殖展覽館/山地特產中心/天祿展示中心

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. UP.24Feb2024.

### 第一天 新加坡 ✈ 桃园 (X)

接機前往入住桃園酒店, 客人可自由活動附近景點或夜市。

酒店: 桃園桃花園飯店或同級

### 第二天 桃园 - 台中

(早: 酒店 / 午: 享初食堂蝦味鮮蚵麵線(每人一碗) / 晚: 夜市自理)

早餐后, 前往新竹全台最大的城隍廟-小吃街以及東門市場美食中心。  
后前往台中逢甲夜市是來到台中必逛的觀光夜市、美味小吃相当多样。

酒店: 台中香榭、菱悅、台中碧根 或同級

### 第三天 台中 - 嘉義

(早: 酒店 / 午: 奮起湖鐵路便當 / 晚: 夜市自理)

早餐后, 前往然後驅車前往嘉義。阿里山-有南台灣九份的美稱-奮起湖老街。接着游览阿里山國家森林遊樂區-阿里山國家森林遊樂區擁有森林小火車、神木、雲海、日出與晚霞「五奇」景致, 是台灣最具知名、也最受歡迎的森林遊樂區, 是阿里山山脈上的一枚翡翠, 閃著耀眼的光芒。然後前往茶道文化館品味香茗。晚上前往嘉義文化路夜市。

酒店: 嘉義兆品酒店或同級

### 第四天 嘉義 - 南投

(早: 酒店 / 午: 館內自理 / 晚: 台一花宴)

• 今天將前往南投, 參觀樹德半山夢工廠, 耗資25億元打造的全球最大觀光工廠, 壯觀的生命樹環樹步道更是近期網美熱門拍照景點-灣島文化館-館內用24米巨型弧幕影音劇院最絢爛的沉浸式互動藝術虛實之間的浮空數位投影以科技復刻5000年南島文化超感官的視聽影音, 讓您視覺、聽覺、觸覺、知識、心靈五感體驗一次滿足。接着前往台一生態休閒農場, 園區內有生態苗圃導覽活動可以感受自然, 園區內並設有花卉及蔬果溫室, 提供廚師烹飪時隨時採摘, 將花朵變成可口菜式或飲料。夜宿農場溫泉館。

酒店: 台一花泉卉館或同級



### 第五天 南投 - 台北

(早: 酒店 / 午: 小籠包餐 / 晚: 夜市自理)

早餐後前往台北, 參觀珍珠養殖展覽館及山地特產中心, 探討健康養身的秘密探討健康養身的秘密。  
前往參觀台北中正紀念堂-自由廣場。接着參觀幾米公車站 - 遠拍台北101大樓。  
晚上到饒河夜市, 規模雖不大卻被譽為台北最美味夜市, 從傳統小吃、地方小吃到特色小吃通通一概俱全。

酒店: 台北豪景、北投雅樂軒、承攜行旅台北重慶館、桃禧 或同級

### 第六天 台北

(早: 酒店 / 午: 蒙古火烤吃到飽 / 晚: 商圈自理)

早餐後前往士林官邸花園, 台北人的都市後花園, 一年四季都有不同的主題花卉展覽。  
下一站我們前往天祿展示中心去一探中國風水的奧秘。之後前往鳳梨酥餅家, 採買台灣十大必買人氣伴手禮。接着前往十分車站 (自費) 放天燈及十分瀑布。晚上前往西門町商圈, 就是個購物者的天堂、結合文藝和現代潮流的商圈。

酒店: 台北豪景、北投雅樂軒、皇家季節南西 或同級

### 第七天 台北 一日自由行

(早: 酒店)

早餐后, 全天自由活动, 您可自行搭乘捷運到時下年轻人最爱的西門町商圈逛街。

酒店: 台北豪景、北投亞樂軒、皇家季節南西 或同級

### 第八天 台北 ✈ 新加坡

(早: 酒店)

早餐後, 將前往桃園機場搭乘返回家園, 帶著甜蜜回憶結束這趟愉快的台灣之旅。

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD A member of: NATAZ

OUR OUTLETS:

